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Vragen Artikel 40 Reglement van Orde 

 

Van: M. Roos-Andriesse, fractie Hart voor Bloemendaal 

Datum: 1 mei 2017 

Betreft: Openstellen Prinsenlaan Bennebroek en verkeerssituatie Rijksstraatweg 

Bennebroek ter hoogte van de Kennemerbeekweg 

 

Geacht College, 

Inleiding vraag 1: 

Ik ben gebeld door diverse inwoners die zeggen dat er een container op de Prinsenlaan 

staat. Zie ook de vragen van de VVD hierover. Diverse mensen hebben vanwege de 

gevaarlijke verkeerssituatie (grote drukte, vrachtwagenverkeer, opstoppingen etc) die dit 

in Bennebroek teweeg brengt gebeld met de afdeling verkeer in Heemstede. De 

ambtenaren daar zouden hebben verklaard dat de Prinsenlaan is dichtgegooid omdat er 

geklaagd werd door inwoners daar dat er te veel verkeer langs de deur kwam. Dat er 

veel verkeer momenteel rijdt, heeft alles te maken met de renovatie van de Herenweg in 

Heemstede, N208. De ambtenaar vertelde geen boodschap te hebben aan de 

verkeerschaos die de afsluiting in Bennebroek met zich meebrengt. Antwoord was: ‘dat 
zoeken ze daar maar uit als ze er last van hebben. Dit is Heemstede. Bennebroek daar 

gaan wij niet over.’ Iemand anders belde met de politie. Maar ook de politie wil er niets 
aan doen. 

 

Vraag 1: 

Kunt u zo snel mogelijk regelen dat de Prinsenlaan weer opengaat voor verkeer in 

overleg met Heemstede? Aan de Prinsenlaan wordt zelf niet gewerkt? Waarom dan dicht? 

 

Inleiding vragen 2 tot en met 7: 

Verder ben ik gebeld door iemand die net over de grens in Hillegom woont die me 

vertelde over de enorme snelheid waarmee auto’s na 11 uur s’ avonds rijden op de 
Rijksstraatweg. Daar heb ik al eerder aandacht voor gevraagd, maar zojuist kreeg ik een 

telefoontje van iemand die vertelde dat hij gisterenavond even na 23.00 uur een auto 

met een snelheid van 120 km per uur (minstens) zag rijden op de Rijksstraatweg ter 

hoogte van de Kennemerbeekweg. De man zag hoe er nog net een botsing kon worden 

voorkomen doordat een auto de berm in schoot. Levensgevaarlijke situaties als gevolg 

van deze snelheid. Het zou regelmatig voorkomen. De Rijksstraatweg is een soort 

racebaan en het is wachten tot er een keer een verschrikkelijk ongeluk gebeurt. Volgens 

de beller komt dat omdat na dat tijdstip de stoplichten staan te knipperen. Er is dan geen 

belemmering meer om keihard te gaan rijden. Ik hoorde hetzelfde van de bewoners 

langs de Rijksstraatweg in het deel van Bennebroek, maar ook in Heemstede. 

 

Vragen 2 tot en met 7: 

 

Vraag 2: 

Kunt u bevestigen dat de stoplichten gaan knipperen zo ja, na welk tijdstip? (ik bedoel 

stoplichten kruising Zwarteweg) 

Vraag 3: 

Kunt u voor handhaving gaan zorgen? Zo ja, wanneer gaat dat in?  

Vraag 4: 

Zorgen dat de stoplichten blijven functioneren? Van de knipperstand af? 

Vraag 5: 

Kijken wat er anders aan gedaan kan worden zodat de normale snelheid weer in acht 

wordt genomen? 

Vraag 6: 

Is het mogelijk een flitspaal te plaatsen? In Zwaanshoek heeft die een tijd aan de 

Ringvaart gestaan en dat heeft geholpen. Graag hoor ik of dat mogelijk is en indien niet, 

wat kan er dan wel aan gedaan worden? 

Vraag 7: 

Afstemmen met Heemstede zodat er ook daar wordt gecontroleerd?  (zeker als de 

Herenweg straks weer open is) 

 

Met vriendelijke groet, 
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Fractie Hart voor Bloemendaal 

Marielys Roos 


